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En un debat organitzat per l'Ajuntament d'Arbúcies 

Els alcaldes de la Selva no es posen 
d'acord sobre el futur de la comarca 

ARBÚCIES (De la nostra Redacció, 
per Xevi Xirgo).— Els alcaldes 
d'Arbúcies, Caldes de Malavella, 
Breda i Anglès van mantenir les 
seves postures segregacionistes 
sobre la comarca de la Selva con
tra l'opinió contlnuista del presi
dent del Consell Comarcal, Josep 
Maria Puig, regidor de Santa Co
loma de Farners, durant el debat 
organitzat per la conselleria de 
Cultura de l'Ajuntament d'Arbú
cies sobre el futur comarcal. Els 
alcaldes van criticar durament 
l'actual divisió territorial de Cata
lunya i van mostrar el seu desa
cord amb la inclusió dels seus 
municipis a la Selva. «El consells 
comarcals l'únic que estan fent és 
crear una duplicitat de serveis 
que se sobreposen als de la Dipu
tació», va dir l'alcalde d'Anglès, 
Josep Maria Feliu, portaveu del 
grup socialista al Consell Comar
cal. 

' Jaume Soler, alcalde d'Arbú
cies, de la CUPA, va defensar la 
creació de la comarca del Baix 
Montseny, amb capitalitat a Sant 
Celoni. L'alcalde de Caldes_de Ma
lavella, Uuís Comalada, del grup 
Independents per Caldes, va asse
gurar que la divisió territorial «es 
va fer de la pitjor manera possi
ble, de manera irracional i sense 
donar temps a fer un estudi se
riós de les necessitats. La divisió 
basada en la distribució republi
cana és una peça d'arqueologia», 
va dir. Comalada va defensar la in
tegració de la seva localitat al Gi
ronès. Josep Maria Feliu va coin
cidir amb Comalada en el sentit 
que «la capitalitat de Girona es
tira molt». Per a Feliu, «la comar
ca de la Selva no té sentit, i no hi 
ha voluntat seriosa de reestruc
turar-la». Albert Planasdemunt, 
alcalde de Breda, del CDS, creu 
que de la comarca on es troben 
integrats reben pocs avantatges i 
que «l'únic que ens dóna Santa 
Coloma és el Jutjat». 

El president del Consell Comar
cal, que va assegurar que l'hete-
reogeneïtat de la Selva «no és tan 
diferent de la d'altres comarques. 

Feliu, Puig, Planasdemunt, Soler i Comalada —d'esquerra a dreta— parlen amb la moderadora del debat 
nas—poc abans d'iniclar-se l'acte. Foto:LIuís Vilardell 

-d'esque-

com la de l'Alt Empordà», va de
fensar-se de les crítiques que els 
alcaldes van fer al funcionament 
del consell. Mentre que Puig va 
mantenir que «els traspassos de 
la Diputació són serveis que 
aquest organisme perdrà», la res
ta d'assistents va coincidir a asse
nyalar la manca de voluntat de 
buidar les Diputacions i la creació 
d'una duplicitat de funcions. «Per 
aconseguir que els consells ges
t ionin els serveis que donen ac
tualment, no calia muntar una 
parafernàlia sobre les comarques 
i la divisió», va dir Comalada. Jo
sep Maria Puig va expressar la 
seva confiança que els traspassos 
es faran al més aviat possible. 

Josep Maria Feliu i Jaume So
ler van mostrar el seu desacord 
amb el fet que la Generalitat ha
gués considerat «fora de termini» 
la seva resposta a la consulta de 
la distribució comarcal. «Que mi
rin els registres de sortida i veu
ran com no va ser així», van dir. 

Els gran absents 
Josep Maria Feliu va criticar, un 

cop finalitzat el debat, que cap 
dels alcaldes de poblacions turís
tiques no hi fos present. Fèlix 
Bota, alcalde de Blanes, Jordi 
Martínez, de Lloret i, Telm Zarago-
za, de Tossa de Mar, van declinar 
la invitació feta pels organitza
dors. «La seva absència és un fet 
negatiu que no els honra», va dir 
l'alcalde d'Anglès. El debat cele
brat a Arbúcies coincidia amb la 
presentació del pla d'emergència 
de Blanes i amb les festes de Sant 
Romà de Lloret de Mar. 

L'Ajuntament de Blanes, en el 
ple celebrat el 27 d'octubre de 
l'any passat, va acordar, a propos
ta dels grups de l'oposició, que 
l'equip de govern de la localitat, 
que governa en minoria, negociés 
la creació d'una nova comarca in
tegrada per dotze municipis de la 
Selva i l'Alt Maresme. El desem

bre passat, al llarg d'una reunió 
celebrada a Blanes, els alcaldes 
de Lloret, Tossa i Calella van avor
tar la iniciativa. Ramon Bagó, al
calde de Calella, no va ni assistir 
a la reunió, «perquè aquesta co
marca no ens interessa», va dir, i 
Telm Zaragoza, alcalde de Tossa, 
va explicar que «aquesta nova 
comarca seria un error, perquè 
s'hi barrejarien molts interes
sos». Lluís Comalada, va explicar 
divendres que barrejar els pobles 
turístics amb els industrials i agrí
coles de la comarca portarà a un 
futur «traumàtic i difícil». El bat
lle blanenc, Fèlix Bóta, ha reivin
dicat en diferents ocasions «la ca
pital i tat d'una nova comarca», 
malgrat que el seu grup, en el mo
ment de definir-se sobre la distri
bució comarcal, va mostrar-se fa
vorable a la seva continuïtat a la 
Selva. 

La dimissió de 
Massallé provoca 
canvis a l'equip 
de govern 
de Sant Feliu 
SANT FELIU DE GUÍXOLS (Del 
nostre corresponsal Salvador 
Calabuig).— La dimissió del 
regidor d'Urbanisme, Miquel 
Massallé, que es va produir a 
final del mes passat, ha provo
cat un reajustament entre els 
càrrecs dels regidors de l'e
quip de govern socialista. L'al
calde, Josep Vicente, ha deci
dit repartir l^àrea d'Urbanisme 
entre els tinents d'alcalde An
toni Juanals i Josep Garriga i 
el regidor Joan Fons. Juanals 
assumirà la direcció i gestió de 
Planejament i les llicències 
d'obres, Josep Garriga la di
recció de projectes urbanís
tics, i Fons la disciplina urba
nística. 

L'àrea d'Hisenda, fins ara eh 
mans de Juanals, pass.arà a ser 
gestionada pel tinent d'alcalde 
Josep Munoz, que continuarà 
també en la direcció de l'àrea 
de Cultura. Fons cedeix la seva 
gestió del manteniment del ce
mentiri a Francesc Baneras. Vi
cente va negar que s'hagi des
lliurat a Fons de la gestió del 
cementiri per les crítiques que 
va rebre de l'oposició. 

La nova regidora, Josefina 
Carreras, s'ocuparà de la ges
tió i direcció dels Serveis Edu
catius, i també de Festes, Jo
ventut i Agermanaments. Un 
altre canvi important es pro
duirà a l'àrea de Turisme, que 
ocuparà Miquel Cortés. Des de 
final de la legislatura passada 
era gestionada per Juanals. 

L'altre canvi important es fa 
a la policia municipal, una àrea 
que fins rara gestionava perso
nalment l'alcalde Josep Vicen
te. A partir d'ara serà ocupada 
pel tinent d'alcalde de Govern 
Local, Josep Garriga. Mentre 
que l'alcalde va dir ahir que 
considerava els canvis com un 
reajust, el cap de l'oposició Jo
sep López de Lerma, va afir
mar que creu que Vicente ha 
aprofitat la dimissió de Massa
llé per reorganitzar l'equip de 
govern, que segons el cap de 
l'oposició, «no ha funcionat». 
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D e p a r e a f i l ! a d o p t i u . - EI rector de la par
ròquia de Sant Joan de Palamós, mossèn Gumersind 
Vilagran, va ser nomenat divendres fill adoptiu de Pa
lamós en el transcurs d'un ple extraordinari de l'Ajun
tament de Palamós. L'acte es va celebrar al Casal de 
Sant Joan, a les deu de la nit, amb l'assistència d'a
mics, coneguts i convilatans de mossèn Gumersind. 
Després de les intervencions dels portaveus dels 

grups polítics representats a l'Ajuntament, que van 
ser aplaudits per tots els assistents, es va procedir a 
la votació. El ple, per unanimitat, va aprovar concedir 
el títol de fill adoptiu a mossèn Gumersind, dedicar-li 
la nova plaça de Sant Joan i oferir-li un diploma i una 
placa que acrediten aquesta distinció. Un cop acabat 
l'acte, mossèn Gumersind, a la foto, —a l'esquerra— 
va saludar tots els presents. Foto: Manel Lladó. 
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